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Теория эквивалентности, одно из основных учений в науке о переводе, требует значительной 

разработки через текстовый подход как принципиально отличный от любого уровневого подхода. В 

настоящей статье на основании категориально-текстового анализа темы, хронотопа и тональности 

предлагается установление эквивалентности русских переводов английскому оригиналу буколиче-

ской элегии К.Марлоу “The Passionate Shepherd to His Love”. Анализ осуществлен в сопоставитель-

ном аспекте и представляет собой апробацию сравнительно-категориальной модели, предлагаемой к 

дальнейшему использованию на более объемных текстовых структурах. 
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The theory of equivalence as one of the major theories in Translation Studies has  to be significantly 

developed in the aspect of the text approach as essentially different from any language-level approach. In the 

research on the basis of the category-text analysis of the topic, chronotope, and modality it is proposed to 

establish equivalence of Russian target texts and the English source text, i.e. the bucolic elegy The Passio-

nate Shepherd to His Love by K. Marlowe. The comparative analysis of the texts is testing of the contrastive-

categorial model which will be further used for extensive text structures. 
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